

## SISTEMA-Newsletter 06-2015

vom/as of 17.11.2015

## Übersicht "Änderung der DIN EN ISO 13849-1" vom IFA verfügbar

Sehr geehrte Damen und Herren,

die wesentlichen Neuerungen der voraussichtlich Anfang 2016 veröffentlichten Änderung der DIN EN ISO 13849-1 werden in einer neuen Information des IFA ausführlich beschrieben: <a href="http://www.dguv.de/webcode/d18471">http://www.dguv.de/webcode/d18471</a> (Spalte "Weitere Informationen und Downloads")

Bitte leiten Sie diese E-Mail an SISTEMA-Anwender weiter, die diesen Newsletter nicht erhalten haben.

## Overview of "Amendment of EN ISO 13849-1" available from IFA

Dear Sirs, Dear Madams,

The amendment of EN ISO 13849-1 is expected to be published in early 2016. The essential improvements of the amendment are described in detail in a new information of IFA: <a href="http://www.dguv.de/webcode/e89507">http://www.dguv.de/webcode/e89507</a> (Column "Further information and downloads")

Please forward this e-mail to other SISTEMA users who are not receiving this newsletter.

Mit freundlichen Grüßen/Best regards

Ihr/Your SISTEMA-Team

Kontakt/Contact us: SISTEMA@dguv.de

Herausgeber/Editor:

Institut für Arbeitsschutz der Deutschen Gesetzlichen Unfallversicherung (IFA)
Institute for Occupational Safety and Health of the German Social Accident Insurance (IFA)
Alte Heerstrasse 111

D-53757 Sankt Augustin URL: <a href="http://www.dguv.de/ifa">http://www.dguv.de/ifa</a>